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Z Á P I S N I C A 
 

zo  4.riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Černíku,                                                                      

ktoré sa konalo dňa 03. mája 2019 o 19.00 hodine                                                                                       

v zasadačke obecného úradu v Černíku 

    

     Dnešné riadne zasadnutie OZ bolo zvolané pozvánkou starostu obce v zmysle zákona 

č. 369/1990 Zb., § 12, ods. 1 v znení neskorších zmien a doplnkov. 

 

  

1.Otvorenie a schválenie programu zasadnutia 
 

     Rokovanie dnešného zasadnutia otvoril a viedol starosta obce, ktorý na začiatku privítal poslancov 

OZ ak aj všetkých zúčastnených. Starosta obce skonštatoval, že sú prítomní 7 poslanci OZ, čo 

znamená, že dnešné zasadnutie OZ je uznášaniaschopné.  

Starosta obce prečítal návrh programu zasadnutia OZ. Starosta obce navrhol rozšíriť program 

zasadnutia o body: Prerokovanie kúpy jazdeného automobilu, Prerokovanie zámeru čerpania 

úveru pre účely financovania kúpy pozemku a kúpy jazdeného automobilu a Delegovanie zástupcu 

zriaďovateľa do rady školy pri Materskej škole. Vyzval poslancov na ďalšie doplnenie programu. 

Zo strany poslancov neboli prednesené žiadne ďalšie návrhy na jeho doplnenie. Poslanci OZ 

schválili upravený program zasadnutia. 

 

Uznesenie číslo IV/1/03052019 

 

Obecné zastupiteľstvo v Černíku 

- schvaľuje 

upravený program 4. zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného 03.05.2019, nasledovne: 

 

1.    Otvorenie a schválenie programu zasadnutia 

2.    Určenie zapisovateľky, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie. 

3.    Kontrola uznesenia z 2. a 3. zasadnutia OZ 

4.    Prerokovanie kúpy pozemku par. čísla 338, 340/1, 341 o výmere 490 m² 

5.    Žiadosť Ernesta Taldíka o odkúpenie obecného pozemku  LV 2511 v podiele ¼ o výmere    

       10 m² v zmysle geometrického plánu č. 134/2018 

6.    Odsúhlasenie prenájmu bytov v 6 BJ   

7.    Odsúhlasenie poradovníka uchádzačov o prenájom bytových priestorov v 6 BJ 

8.    Schválenie sadzobníka poplatkov 

9.    Prerokovanie žiadosti o úpravu najnižšieho možného počtu detí v Materskej škole  

       prítomných počas vedľajších prázdnin a mimoriadnych dní (jarné, jesenné, vianočné,..) 

10.  Úprava rozpočtu pre rok 2019 

11.  Voľba hlavného kontrolóra 

12.  Prerokovanie kúpy jazdeného automobilu 

13.  Prerokovanie zámeru čerpania úveru pre účely financovania kúpy pozemku a kúpy  

       jazdeného automobilu 

14.  Delegovanie zástupcu zriaďovateľa do rady školy pri Materskej škole 

15.  Diskusia 

16.  Záver 
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/Hlasovanie poslancov OZ Černík: 

Počet poslancov: 7  

Počet prítomných poslancov: 7 

Za: 7 (Peter Kozár, Marcel Kúkela, Ing. Marián Miko, Ing. Mário Novák, Mgr. Tomáš   

Stuchlý, Milan Vašek, Mgr. Alena Vráblová) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval:0 

     

 

2. Určenie zapisovateľky, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie. 

 

Za overovateľov zápisnice určil starosta poslancov OZ Petra Kozára a Marcela Kúkelu. Za 

zapisovateľku zápisnice starosta obce určil pracovníčku Obecného úradu, Michaelu Cigánovú. 

Starosta obce podal návrh na zloženie návrhovej komisie. Poslanci na podnet starostu hlasovali 

a s počtom hlasov 7, jednomyseľne schválili návrhovú komisiu v zložení Mgr. Tomáš Stuchlý a Mgr. 

Alena Vráblová. 

 

 

3.Kontrola uznesenia z 2. a 3. ustanovujúceho zasadnutia OZ 
 

     Starosta obce požiadal poslanca Mgr. Tomáša Stuchlého, aby prečítal kontrolu uznesenia.  

 

 

Uznesenie číslo IV/2/03052019 

Ku kontrole uznesenia z 2. a 3. zasadnutia OZ 

 

Obecné zastupiteľstvo v Černíku 

- konštatuje, že 

uznesenia z 2. a 3.zasadnutia obecného zastupiteľstva v Černíku sú splnené okrem Uznesenia číslo 

II/6/04022019 týkajúceho sa žiadosti Ľudovíta Kuťku o preplatenie dovolenky 16 dní. 

 

 

 

4. Prerokovanie kúpy pozemku parc. čísla 338, 340/1, 341 o výmere 490 m² 

 

Starosta obce informuje prítomných, že sa jedná o pozemky oproti kostola. V tejto lokalite už obec 

vlastní zadnú časť domu s pozemkom. Po kúpe aj tohto pozemku by tu vznikol priestor buď na 

parkovisko, alebo do budúcna možný investičný zámer ako napr. Domov sociálnych služieb. 

Konkrétne ide o parcelu 338 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 65 m², na ktorej sa nachádza 

dom so súp. číslo 114, ďalej parcela 341 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 263 m² a parcela 

340 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 162 m². Vlastníkmi sú Peter Formánek, Černík 354 

podiel ½ a Miroslav Formánek, Kornilcevova 10, Komjatice podiel ½. Do rozpravy sa nezapojil 

nikto zo zúčastnených, preto poslanci OZ preto prijali uznesenie.   
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Uznesenie číslo IV/3/03052019 

K prerokovaniu kúpy pozemku parc. čísla 338, 340/1, 341 o výmere 490 m² 

 

Obecné zastupiteľstvo v Černíku 

 

- schvaľuje 

Kúpu pozemkov v k. ú. Černík LV 111 parcela C KN č. 341 – zastavaná plocha a nádvorie 

o výmere 263 m² a parcela C KN č. 338 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 65 m² s rodinným 

domom súp. číslo 114, LV 112 parcela C KN č. 340/1 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 

162 m², ktoré sú vo vlastníctve Petra Formánka, trvale bytom Černík 354, 941 05 Černík v podiele 

½ a Miroslava Formánka, trvale bytom Kornilcevova 10, 941 06 Komjatice v podiele ½ . Cena za 

m² je 13 Eur. Celková kúpna cena činí 6370 Eur. 

Náklady spojené s prevodom do katastra nehnuteľností uhradí Obec Černík ako kupujúci. 

 

/Hlasovanie poslancov OZ Černík: 

Počet poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 7 

Za: 7 (Peter Kozár, Marcel Kúkela, Ing. Marián Miko, Ing. Mário Novák, Mgr. Tomáš   

Stuchlý, Milan Vašek, Mgr. Alena Vráblová) 

Proti:0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval:0 

 

 

5. Žiadosť Ernesta Taldíka o odkúpenie obecného pozemku LV 2511 v podiele  

¼ o výmere 10 m² v zmysle geometrického plánu č. 134/2018 
 

Po vyhotovení geometrického plánu, ktorý si dal vyhotoviť Ernest Taldík ide vlastne o výmeru 10 

m², ktorá je vo vlastníctve obce. Táto výmera sa nachádza v zadnej časti záhrady, ktorá je 

nevysporiadaná, ktorú však užíva. Žiadateľ má záujem vysporiadať si túto časť pozemku, preto si 

podal žiadosť o odkúpenie tohto obecného pozemku. 

 

 

Uznesenie číslo IV/4/03052019 

K Žiadosti Ernesta Taldíka o odkúpenie obecného pozemku LV 2511 v podiele ¼ o výmere 

10 m² v zmysle geometrického plánu č. 134/2018 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Černíku 

- schvaľuje 

Zámer odpredaja pozemku z majetku obce Černík podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona 138/1991  

Z. z. o majetku obce v znení neskorších predpisov ako prípad hodný osobitného zreteľa, 

z pôvodnej parcely E KN 1950 o výmere 211 m², vedenej na LV 2511 vo vlastníctve obce Černík 

v podiele ¼  v katastrálnom území obce Černík, novovytvorenú parcelu C KN 1987/18 orná pôda 

o výmere 10 m², podľa vypracovaného geometrického plánu 134/2018 zhotoviteľ GEOPROJEKT 

NR, s.r.o. v prospech Ernesta Taldíka, trvale bytom 952 01 Vráble. Cena za odpredaj činí 10 eur/m² 

a predajná cena spolu činí 100 Eur. 

 

 

 



4 
 

Odôvodnenie: 

 

Osobitný zreteľ spočíva v tom, že ide o bezprostredne susediaci pozemok, k pozemku 

nadobúdateľa, predmetnú pôdu užíva a nachádza sa v záhradnej časti, ktorá bola nevysporiadaná. 

Ide o pozemok s malou výmerou, ktorá je nevyužiteľná na výstavbu. 

 

/Hlasovanie poslancov OZ Černík: 

Počet poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 7 

Za: 7 (Peter Kozár, Marcel Kúkela, Ing. Marián Miko, Ing. Mário Novák, Mgr. Tomáš   

Stuchlý, Milan Vašek, Mgr. Alena Vráblová) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

 

 

6. Odsúhlasenie prenájmu bytov v 6 BJ 

 

Starosta obce informuje prítomných, že je potrebné nanovo odsúhlasiť prenájom bytov v 6 BJ. 

Všetci terajší nájomcovia museli na obec dodať potrebné materiály k odsúhlaseniu prenájmu 

bytov. Pani Šípošová mala dosť vysoké záväzky voči obci, ktoré do 03.05.2019 nedokázala 

vysporiadať, preto sa jej žiadosť o odsúhlasenie prenájmu bytu v 6 BJ presúva na ďalšie zasadnutie 

zastupiteľstva. Pozitívne však vyzdvihol ich snahu záväzky voči obci vyrovnať, čo sa z väčšej časti 

už udialo. Poslanci tento bod prerokovali na pracovnej porade a nemali k nemu žiadne otázky 

a preto prijali uznesenie.  

 

 

Uznesenie číslo IV/5/03052019 

K odsúhlaseniu prenájmu bytov v 6 BJ 

 

Obecné zastupiteľstvo v Černíku 

- schvaľuje 

Prenájom Bytu č. 1 v 6 BJ v zmysle VZN č. 1/2019 o podmienkach a kritériách prideľovania 

a správy nájomných bytom v bytových domoch, v prospech Alexandry Hajnalovej bytom Černík 

188. 

Prenájom Bytu č. 2 v 6 BJ v zmysle VZN č. 1/2019 o podmienkach a kritériách prideľovania 

a správy nájomných bytom v bytových domoch, v prospech Margity Kokošovej, bytom Černík 

477. 

Prenájom Bytu č. 4 v 6 BJ v zmysle VZN č. 1/2019 o podmienkach a kritériách prideľovania 

a správy nájomných bytom v bytových domoch, v prospech Viery Majtánovej, bytom  

Černík 477.  

Prenájom Bytu č. 5 v 6 BJ v zmysle VZN č. 1/2019 o podmienkach a kritériách prideľovania 

a správy nájomných bytom v bytových domoch, v prospech Michaely Soboňovej, bytom 

Bernolákova 17, 941 06 Komjatice. 

Prenájom Bytu č. 6 v 6 BJ v zmysle VZN č. 1/2019 o podmienkach a kritériách prideľovania 

a správy nájomných bytom v bytových domoch, v prospech Marcela Hajnalu, bytom  

Černík 188. 
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/Hlasovanie poslancov OZ Černík: 

Počet poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 7 

Za: 7 (Peter Kozár, Marcel Kúkela, Ing. Marián Miko, Ing. Mário Novák, Mgr. Tomáš   

Stuchlý, Milan Vašek, Mgr. Alena Vráblová) 

Proti:0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

 

 

7. Odsúhlasenie poradovníka uchádzačov o prenájom bytových priestorov  

     v 6 BJ 
 

     Starosta informuje, že na obec boli doručené žiadosti o pridelenie bytu v 6 BJ. Poradovník bude 

schválený podľa toho ako boli doručené žiadosti. Poradovník tvorí aj prílohu č.1 k zápisnici. 

Poslanci OZ prijali uznesenie. 

 

 

Uznesenie číslo IV/6/03052019 

K odsúhlaseniu poradovníka uchádzačov o prenájom bytových priestorov  

     v 6 BJ 

 

Obecné zastupiteľstvo v Černíku 

- schvaľuje 

Poradovník uchádzačov o prenájom bytových priestorov v 6 BJ, podľa priloženej prílohy č.1 

„Zoznam žiadateľov o nájomný byt v obecnej 6 bytovke“, ktorá tvorí prílohu č.1 k zápisnici. 

 

/Hlasovanie poslancov OZ Černík: 

Počet poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 7 

Za: 7 (Peter Kozár, Marcel Kúkela, Ing. Marián Miko, Ing. Mário Novák, Mgr. Tomáš   

Stuchlý, Milan Vašek, Mgr. Alena Vráblová) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

 

 

8. Schválenie sadzobníka poplatkov 

 

Starosta obce požiadal zástupcu Milana Vašeka, aby prečítal sadzobník poplatkov. Sadzobník 

poplatkov tvorí prílohu č. 2 k tejto zápisnici. Do rozpravy sa zapojila prítomná D. Tóthová, ktorá 

sa spýtala na čo všetko sa bude môcť zapožičať veľkoobjemový kontajner. Starosta odpovedal, že 

pokiaľ bude k dispozícii prázdny kontajner tak občania si ho budú môcť zapožičať v zmysle 

schváleného sadzobníka poplatkov na akýkoľvek odpad. Ale samozrejme dopravu, vyprázdnenie 

kontajnera si budú musieť zabezpečiť občania na vlastné náklady. Poslanci do rozpravy nemali 

žiadne pripomienky, preto prijali uznesenie. 
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Uznesenie číslo IV/7/03052019 

K schváleniu sadzobníka poplatkov 

 

Obecné zastupiteľstvo v Černíku 

- schvaľuje 

Sadzobník poplatkov za krátkodobý prenájom majetku a za služby poskytované FO a PO obcou 

Černík, ktorý tvorí prílohu č. 2 k tejto zápisnici. 

 

/Hlasovanie poslancov OZ Černík: 

Počet poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 7 

Za: 7 (Peter Kozár, Marcel Kúkela, Ing. Marián Miko, Ing. Mário Novák, Mgr. Tomáš   

Stuchlý, Milan Vašek, Mgr. Alena Vráblová) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

 

 

9. Prerokovanie žiadosti o úpravu najnižšieho možného počtu detí    

       v Materskej škole prítomných počas vedľajších prázdnin a mimoriadnych  

       dní ( jarné, jesenné, vianočné,...) 

 

Žiadosť riaditeľstva Materskej školy prečítal Milan Vašek. Starosta obce informuje, že doteraz 

najnižší počet detí bol 10 a cez letné prázdniny otvorená Materská škola nebola. Starosta obce 

spolu s poslancami OZ sa dohodli, na 4 deťoch, čo bude najnižší možný počet detí prítomných 

počas vedľajších prázdnin a mimoriadnych dní. A taktiež súhlasili aby Materská škola bola 

otvorená počas prvých 2 týždňov letných prázdnin. 

 

 

Uznesenie číslo IV/8/03052019 

K Prerokovaniu žiadosti o úpravu najnižšieho možného počtu detí    

       v Materskej škole prítomných počas vedľajších prázdnin a mimoriadnych  

       dní ( jarné, jesenné, vianočné,...) 

 

Obecné zastupiteľstvo v Černíku 

- schvaľuje 

Najnižší možný počet prítomných detí, pri ktorom bude Materská škola v prevádzke počas 

vedľajších prázdnin a mimoriadnych dní ako sú jarné, jesenné, vianočné prázdniny v počte 

minimálne štyroch detí a prvé 2 týždne na začiatku letných prázdnin bude Materská škola 

otvorená. 

 

/Hlasovanie poslancov OZ Černík: 

Počet poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 7 

Za: 7 (Peter Kozár, Marcel Kúkela, Ing. Marián Miko, Ing. Mário Novák, Mgr. Tomáš   

Stuchlý, Milan Vašek, Mgr. Alena Vráblová) 

Proti: 0 
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Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

 

10. Úprava rozpočtu pre rok 2019 

 

     Starosta informuje, že upraviť rozpočet je potrebné kvôli kosačke, ktorá sa zakúpila. Úpravu 

rozpočtu poslanci OZ prerokovali na pracovnej porade a preto prijali uznesenie. 

 

Uznesenie číslo IV/9/03052019 

K úprave rozpočtu pre rok 2019 

 

Obecné zastupiteľstvo v Černíku 

- súhlasí 

S rozpočtovým opatrením č. 1, ktoré tvorí prílohu č. 3 tejto zápisnice 

- schvaľuje 

Úpravu rozpočtu podľa rozpočtového opatrenia č. 2, ktoré tvorí prílohu č. 4 tejto zápisnice 

 

/Hlasovanie poslancov OZ Černík: 

Počet poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 7 

Za: 7 (Peter Kozár, Marcel Kúkela, Ing. Marián Miko, Ing. Mário Novák, Mgr. Tomáš   

Stuchlý, Milan Vašek, Mgr. Alena Vráblová) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

 

 

11. Voľba hlavného kontrolóra 

 

Starosta obce informuje prítomných, že vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra prebehlo 

04.02.2019 na 2. zasadnutí OZ. Prihlásili sa dvaja záujemcovia a to Ing. Erika Kvasňovská a Mária 

Vajayová. Komisia na posúdenie žiadostí po otvorení dňa 26.04.2019 skonštatovala, že 

záujemcovia spĺňajú všetky podmienky pre voľby hlavného kontrolóra. Kandidáti mali možnosť 

vystúpiť v trvaní 5 minút a obhájiť svoju kandidatúru. Nakoľko Ing. Erika Kvasňovská bola 

neprítomná, túto možnosť využila iba Mária Vajayová.  

V tomto bode sa určila komisia pre voľbu hlavného kontrolóra v zložení predseda Milan Vašek 

a člen komisie Ing. Mário Novák. 

 

 

Uznesenie číslo IV/10/03052019 

K predsedovi a členom komisie pre voľbu hlavného kontrolóra 

 

Obecné zastupiteľstvo v Černíku 

- určuje 

Za predsedu komisie Milana Vašeka a člena komisie Ing. Mária Nováka, pre voľbu hlavného 

kontrolóra. 
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/Hlasovanie poslancov OZ Černík: 

Počet poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov:7 

Za:7 (Peter Kozár, Marcel Kúkela, Ing. Marián Miko, Ing. Mário Novák, Mgr. Tomáš   

Stuchlý, Milan Vašek, Mgr. Alena Vráblová) 

Proti:0 

Zdržal sa:0 

Nehlasoval:0 

 

Predseda volebnej komisie prečítal návrh na volebný poriadok pre tajné voľby hlavného 

kontrolóra, ktorý poslanci OZ schválili. 

 

Uznesenie číslo IV/11/03052019 

K schváleniu volebného poriadku pre tajné voľby hlavného kontrolóra 

 

Obecné zastupiteľstvo v Černíku 

- schvaľuje 

Volebný poriadok pre tajné voľby hlavného kontrolóra, konané dňa 03.05.2019 v nasledujúcom 

rozsahu: 

1/ Každý poslanec obdrží 1 hlasovací lístok označený pečiatkou obce Černík. Hlasovací lístok 

obsahuje poradové číslo, priezvisko a meno kandidáta na hlavného kontrolóra, zoradené podľa 

abecedného zoznamu. 

2/ Na hlasovacom lístku pre voľbu hlavného kontrolóra sa udelí hlas najviac jednému kandidátovi 

zakrúžkovaním poradového čísla pred menom kandidáta 

3/ V prípade nezakrúžkovania ani jedného z kandidátov, zakrúžkovaním viac ako jedného 

kandidáta, alebo iným spôsobom upravený, preškrtnutý či dopísaný hlasovací lístok sa prihliada 

ako na neplatný 

4/ Upravený hlasovací lístok každý poslanec vloží osobne do určenej volebnej schránky 

5/ Po uplynutí doby na odovzdávanie hlasovacích lístkov, volebná komisia zistí počet 

odovzdaných, počet platných a počet neplatných hlasovacích lístkov a počet hlasov  jednotlivých 

kandidátov. 

6/ Za hlavného kontrolóra bude zvolený ten kandidát, ktorý získal nadpolovičnú väčšinu všetkých 

poslancov, t.j.  najmenej 4 poslancov. 

7/ Ak ani jeden z kandidátov nezíska nadpolovičnú väčšinu, nasleduje druhé kolo. Do druhého 

kola postúpia obaja kandidáti.  

8/ Spôsob voľby v druhom kole je rovnaký, ako v prvom kole volieb hlavného kontrolóra. (bod 1 

až 5) 

9/ V druhom kole volieb je zvolený ten kandidát, ktorý získal najväčší počet platných hlasov. 

10/ V prípade , že sa v druhom kole dosiahne rovnosť  hlasov, nasleduje žrebovanie, pričom 

hlavným kontrolórom sa stáva vyžrebovaný kandidát. 

 

/Hlasovanie poslancov OZ Černík: 

Počet poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov:7 

Za:7 (Peter Kozár, Marcel Kúkela, Ing. Marián Miko, Ing. Mário Novák, Mgr. Tomáš   

Stuchlý, Milan Vašek, Mgr. Alena Vráblová) 

Proti:0 
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Zdržal sa:0 

Nehlasoval:0 

 

Po určení volebnej komisie a schválenie volebného poriadku boli rozdané poslancom OZ 

hlasovacie lístky a prebehli tajné voľby hlavného kontrolóra obce. Komisia sčítala hlasy 

a oznámila výsledky volieb. 

Počet kandidátov: 2 

Počet odovzdaných hlasovacích lístkov: 7 

Počet platných hlasov: 7 

Počet neplatných hlasov:0 

Ing. Erika Kvasňovská: 4 

Mária Vajayová:3 

Uznesenie číslo IV/12/03052019 

K zvoleniu hlavného kontrolóra a povereniu k podpísaniu pracovnej zmluvy 

 

Obecné zastupiteľstvo v Černíku 

- konštatuje, 

Že na základe výsledkov voľby hlavného kontrolóra Obce Černík bola Ing. Erika Kvasňovská 

zvolená do funkcie hlavného kontrolóra obce na obdobie rokov 2019-2025 s rozsahom úväzku 

0,15. 

 

a 

 

 - odporúča 

Starostovi obce podpísanie pracovnej zmluvy dňom 06.05. 2019 na dobu určitú do 05.05. 2025. 

 

/Hlasovanie poslancov OZ Černík: 

Počet poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 7 

Za: 7 (Peter Kozár, Marcel Kúkela, Ing. Marián Miko, Ing. Mário Novák, Mgr. Tomáš   

Stuchlý, Milan Vašek, Mgr. Alena Vráblová) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

 

 

Keďže zvolený hlavný kontrolór má aj inú zárobkovú činnosť, poslanci prijali nasledovné 

uznesenie: 

 

Uznesenie číslo IV/13/03052019 

K vykonávaniu inej zárobkovej činnosti hlavného kontrolóra 

 

Obecné zastupiteľstvo v Černíku 

- súhlasí 

s vykonávaním inej zárobkovej činnosti popri činnosti hlavného kontrolóra obce, konkrétne: 

organizačné, ekonomické poradenstvo prípadne vedenie účtovníctva. 
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/Hlasovanie poslancov OZ Černík: 

Počet poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov:7 

Za:7 (Peter Kozár, Marcel Kúkela, Ing. Marián Miko, Ing. Mário Novák, Mgr. Tomáš   

Stuchlý, Milan Vašek, Mgr. Alena Vráblová) 

Proti:0 

Zdržal sa:0 

Nehlasoval:0 

 

 

Prítomná D. Tóthová sa opýtala či je možné nahliadnuť do materiálu od Ing. Eriky Kvasňovskej 

nakoľko sa nezúčastnila voľby hlavného kontrolóra. Starosta obce odpovedal, že v pondelok sa 

bude dať nahliadnuť do materiálov na obecnom úrade. 

Starosta obce zagratuloval zvolenej hlavnej kontrolórke obce a pokračoval ďalším bodom 

programu.                                              

 

 

12. Prerokovanie kúpy jazdeného automobilu 

 

Starosta informuje prítomných, že obci chýba dopravný prostriedok, ktorým by sa mohol prenášať 

materiál alebo ťažšie bremená. Na pracovnej porade sa poslanci so starostom obce dohodli na 

zakúpení jazdeného automobilu v sume do 5 000 Eur. Poslanci nemali viac k tomuto bodu  a preto 

prijali uznesenie. 

 

 

Uznesenie číslo IV/14/03052019 

K prerokovaniu kúpy jazdeného automobilu 

 

Obecné zastupiteľstvo v Černíku 

- súhlasí 

S kúpou jazdeného automobilu v sume do 5 000 Eur bez DPH. 

 

/Hlasovanie poslancov OZ Černík: 

Počet poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov:7 

Za:7 (Peter Kozár, Marcel Kúkela, Ing. Marián Miko, Ing. Mário Novák, Mgr. Tomáš   

Stuchlý, Milan Vašek, Mgr. Alena Vráblová) 

Proti:0 

Zdržal sa:0 

Nehlasoval:0 
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13. Prerokovanie zámeru čerpania úveru pre účely financovania kúpy    

        pozemku a kúpy jazdeného automobilu 

 

     Poslanci OZ na pracovnej porade tento bod prerokovali. Na kúpu automobilu a kúpu pozemku 

by malo stačiť 12 000 Eur. Išlo by o krátkodobý úver, ktorý by bol na 12 mesiacov. Poslanci OZ 

prijali uznesenie.  

 

Uznesenie číslo IV/15/03052019 

K prerokovaniu zámeru čerpania úveru pre účely financovania kúpy pozemku a kúpy 

jazdeného automobilu 

 

Obecné zastupiteľstvo v Černíku 

- schvaľuje 

Zámer čerpania úveru pre financovanie kúpy pozemku a kúpy jazdeného automobilu. 

Predpokladaná hodnota čerpania úveru je 12 000 Eur. 

 

/Hlasovanie poslancov OZ Černík: 

Počet poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov:7 

Za:7 (Peter Kozár, Marcel Kúkela, Ing. Marián Miko, Ing. Mário Novák, Mgr. Tomáš   

Stuchlý, Milan Vašek, Mgr. Alena Vráblová) 

Proti:0 

Zdržal sa:0 

Nehlasoval:0 

 

 

14. Delegovanie zástupcu zriaďovateľa do rady školy pri Materskej škole 

 

Starosta obce navrhol za zástupcu zriaďovateľa do rady školy pri Materskej škole poslanca Ing. 

Mariána Mika. Poslanci OZ s týmto návrhom súhlasili a prijali uznesenie. 

 

 

Uznesenie číslo IV/16/03052019 

K delegovaniu zástupcu zriaďovateľa do rady školy pri Materskej škole 

Obecné zastupiteľstvo v Černíku 

- deleguje 

Za zástupcu zriaďovateľa do rady školy pri Materskej škole poslanca Ing. Mariána Mika. 

 

/Hlasovanie poslancov OZ Černík: 

Počet poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov:7  

Za:7 (Peter Kozár, Marcel Kúkela, Ing. Marián Miko, Ing. Mário Novák, Mgr. Tomáš   

Stuchlý, Milan Vašek, Mgr. Alena Vráblová) 

Proti:0  

Zdržal sa:0 

Nehlasoval:0 
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15. Diskusia 

 

V diskusii starosta obce informoval prítomných o aktuálnom dianí v našej obci. 

V posilňovni bola spôsobená škoda na majetku. Preto sme pristúpili k výmene kľúčov. Aby sme 

vedeli monitorovať osoby, ktoré tam cvičia. Poslanec Ing. Mário Novák sa zapojil do tejto témy, 

kde spomenul, že ľudia, ktorí prídu do posilňovne sa musia zapísať do knihy návštev.  

Následne starosta obce informoval prítomných o úpravách okolia pred kostolom a na parkovisku. 

Boli vypílené dva gaštany a orech, ktorých zdravotný stav nebol najlepší. Urobili sme aj terénne 

úpravy tak, aby sme zefektívnili parkovanie. Do tohto bodu sa zapojila prítomná D. Tóthová, ktorá 

mala otázku, že kde bude náhradná výsadba za tieto spílené stromy. Na otázku starosta reagoval, 

že výsadba bude realizovaná v hornej časti obce smerom na výhľadňu. Zástupca starostu M. Vašek 

mal dotaz od občanov, či by nebolo možné v priestore pred kostolom, kde sa parkuje dať 

makadam. Starosta obce sa na toto miesto pozrie a keď to bude potrebné určite tam makadam dajú 

priniesť. Do rozpravy sa zapojil aj pán M. Mihalovič, ktorý dodal, že po dohode so starostom by 

vedel makadam zabezpečiť. 

V spolupráci s A. Mičekom, P. Gubom a futbalovým klubom 1.FC Černík riešime svojpomocné 

oplotenie multifunkčného ihriska. Ide o bočné steny, ktoré budú taktiež prekryté sieťou. Poslanec 

Marcel Kúkela hovorí, že momentálne nie je možné ustriehnuť kto na ihrisko chodí a takto, keď 

bude samotné ihrisko oplotené kľúč sa vydá len tomu kto o to požiada. 

Máme podaný projekt na rekonštrukciu verejného osvetlenia. Tento projekt je rozdelený na tri 

etapy počas troch rokov. Momentálne čakáme na vyhodnotenie. Výsledkom úplnej rekonštrukcie 

by mala byť úspora nákladov ročne cca 40-50% oproti aktuálnemu stavu. 

Máme taktiež podaný projekt na rekonštrukciu obecného úradu. Tento projekt však nerieši 

kultúrny dom nakoľko výzva na rekonštrukciu nezahŕňa kultúrne domy, iba obecné úrady. Do 

projektu spadá hlavne výmena okien, zateplenie strechy, plášťa budovy, základov a výmena 

kúrenia. Výsledkom by malo byť zníženie energetických nákladov na prevádzku budovy a nový 

vzhľad obecného úradu. 

V mesiaci marec prebehlo školenie zamerané na podporu separovaného zberu. Prišla medzi nás 

riaditeľka zberného dvora v Palárikove p. Markusková. Diskutovalo sa hlavne o tom čo môže ísť 

a nemôže ísť do separovaného zberu. V prípade záujmu môžeme takéto stretnutie zrealizovať 

opätovne. 

Areál bývalého družstva bol osadený tabuľou Zákaz vývozu smetí a bola nainštalovaná kamera. 

Tento stav s odpadom v tomto areáli nebol riešený posledných 8 rokov a je neúnosný. Tak musíme 

urobiť všetko pre to, aby nám tam odpad už viac nepribúdal. 

Vyčistili sme plochu na bioodpad oproti bývalému družstvu. Na týchto miestach by mal 

v budúcnosti stáť náš zberný dvor. Priestor bol osadený tabuľou s názvom Konáre a Haluzovina. 

Prosíme občanov, aby tam určite nenosili znečistený bioodpad s rôznym komunálnym odpadom. 

Takýto prípad sa stal tento týždeň a spôsobuje nám to problémy. Ešte v roku 2018 bol podaný 

projekt na Zberný dvor, ktorý však stále nie je vyhodnotený. Takže stále čakáme na výsledok. 

Neustále pracujeme na skultúrnení zadného dvora obecného úradu. Odstránilo sa veľké množstvo 

rôznych železobetónových konštrukcií a bremien. 

Prítomný M. Mihalovič sa informoval ako je to s projektom „Technologická linka na  spracovanie 

a recykláciu fotovoltaických panelov“ Starosta obce podal aktuálnu informáciu, že z Ministerstva 

životného prostredia prišla pozvánka na stretnutie, ktoré sa bude konať 16.05.2019. Ministerstvo 

bude reagovať na naše pripomienky, ktoré sme im zaslali po obecnom zastupiteľstve a verejnom 

stretnutí občanov, ktoré sa konalo 12.04.2019. 
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Pán M. Mihalovič ešte informoval starostu obce a poslancov OZ ako vlastník jedného z bytu 

v starej bytovke, že Občianske bytové družstvo Šurany má vo vlastníctve chodník vedľa tejto 

bytovky, ktorý ide až k pošte. A majú záujem ho odpredať. Ľudovít Kuťka, reagoval na túto 

informáciu, že v minulosti ako bývalý starosta rokoval s bytovým družstvom, ale nakoľko nie sú 

jasne určené hranice medzi touto bytovkou a novou, rokovanie sa ďalej nepohlo.  

Pani M. Vajayová sa informovala v akom štádiu je dobudovanie kanalizácie, nakoľko je problém 

s vývozom fekálií do čističky. Viackrát volala šoférovi auta, ktorý nedvíhal. Neskôr volala aj na 

obecný úrad Komjatice v čom je problém, keď šofér na telefonáty nereaguje. Na úrade ju 

informovali, že šofér nestíha preto sa stane, že telefón nezdvihne. Starosta obce reagoval na tento 

dotaz, že čistička terajšiemu zaťaženiu nepostačuje. Je potrebné ju rozšíriť, na čom starostovia  

5 obcí, ktorým čistička odpadových vôd patrí stále pracujú. Starosta podal najnovšiu informáciu, 

že sa bude hľadať nový šofér na fekálne auto, a tým pádom sa dosiahne dlhšia pracovná doba, 

ktorú budú môcť občania využiť. Týmto by sa mal zmierniť problém, že jeden šofér nebude stíhať 

vyvážať fekálie od občanov.  

Čo sa týka dobudovania kanalizácie v našej obci, situácia je nasledovná. Dobudovanie stojí veľmi 

veľa peňazí na čo naša obec momentálne nemá finančné prostriedky. Na to aby sa obec mohla 

uchádzať v rámci nejakej výzvy o finančnú podporu nemáme okrem doriešenia iných problémov, 

ktoré s tým súvisia doriešenú ani projektovú dokumentáciu k ČOV na jej rozšírenie.  

     Pani Vajayová mala ešte dotaz, či by obec nemohla urobiť nejakú inzerciu so šikovnými 

chlapmi z obce. Nakoľko nie je rodáčka, z domu odchádza ráno a prichádza večer, a ľudí veľmi 

nepozná okrem susedov, bolo by dobre, keby sa mohli aj nie rodáci z obce dozvedieť o ľuďoch, 

ktorí niečo vedia. P. Vajayová by radšej zaplatila za nejakú prácu občanovi z obce ako cudziemu 

majstrovi. Starosta obce sa vyjadril, že sa môže na to pozrieť a v prípade záujmu zo strany 

živnostníkov sa takýto zoznam môže vytvoriť.  

V ďalšej časti diskusie Ľ. Kuťku zaujímal dokument, ktorý bol zverejnený na úradnej tabuli  „Plán 

udržateľnosti mobility NSK“ chcel by vedieť či sa obec vyjadrila, aké stanovisko zaujala obec a ak 

sa nevyjadrila, tak prečo. Každým podnetom, pripomienkou sa príslušný orgán musí zaoberať.  

Ľ. Kuťka tvrdil, že v minulosti ako bývalý starosta obce takto požadoval na pripravovanú 

rýchlostnú cestu NR – NZ v Komjaticiach zrealizovať napojenie cesty z Černíka na túto 

komunikáciu a presadzoval budovanie tzv. hlavných cyklotrás, neskôr ich nazvali 

cyklomagistrálami. Ďalej navrhol aby bol sever NSK prepojený s juhom – od Topoľčian po 

hranice s Maďarskom po hrádzach riek. Ťažko sa to presadzovalo, obce cez ktoré Nitra nepreteká 

nemali o to záujem. Dokonca sa nevyjadrili napr. ani susedné obce Mojzesovo, Vinodol, Úľany 

nad Žitavou. Nakoniec sa tento zámer dostal do koncepcie rozvoja NSK aj vďaka celoslovenskej 

cykloturistickej asociácii. NSK zaostával v budovaní cyklotrás, v rámci SR bol na poslednom 

mieste. Na základe týchto skutočností sa veci rozhýbali a NSK vyznačil veľa km týchto tratí a aj 

cyklomagistrálu, ktorá je vedená po hrádzi rieky Nitry. Prítomných  informoval, že v tejto 

súvislosti sa niečo robilo aj v okolí obcí Čechynce a Cetín na korune hrádzi. Starosta obce sa 

vyjadril k dotazu p. Kuťku, že k predmetnému zámeru nebolo potrebné sa vyjadrovať, keďže 

jednotlivé záležitosti a podnety sa riešia priebežne, tak ako prichádzajú. 

Ľ. Kuťka mal ešte dotaz k zverejnenému dokumentu „ Územný plán obce Mojzesovo – zmeny 

a doplnky č.1“. Verejnosť a dotknuté obce sa mohli vyjadriť. Obec Mojzesovo je v rámci 

odkanalizovania závislá a prepojená s našou obcou. Ľ. Kuťka ďalej pokračoval, že v minulosti 

presadil zámer, ktorý riešil podmienky za ktorých sa môže obec Mojzesovo pripojiť na stokovú 

sieť v Černíku. Reakcia starostu obce Mojzesovo bola taká, že pripojenie na ČOV si bude riešiť 

priamo a nie cez Černík. Preto Ľ. Kuťka tvrdí, že obec Černík mohla podať minimálne návrh, ktorý 

by riešil výtlak z Mojzesova do ČOV priamo a obchádzal by stokovú sieť Černík.  Starosta obce 
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Ing. P. Stuchlý a zástupca starostu M. Vašek vysvetlili, že predmetom návrhu nového územného 

plánu obce Mojzesovo nebolo trasovanie potrubia na ČOV, ale potreba vyjadriť sa k rozmiestneniu 

plôch navrhnutých na investičnú a bytovú výstavbu prípadne slúžiacich na výrobné účely k čomu 

Obec Černík zaujala stanovisko. 

Ľ. Kuťka si priniesol na obecné zastupiteľstvo žiadosť, ktorú však nedal do podateľne obecného 

úradu. V žiadosti požaduje doplniť zápisnicu z ustanovujúceho zastupiteľstva, kde podľa jeho slov 

chýbajú skutočnosti, ktoré odzneli, no zápisnica ich neobsahuje. Neobviňuje zapisovateľku, 

pretože nemôže zaznamenať všetko, preto doporučuje zakúpiť záznamové zariadenie. Jedná sa 

o poďakovanie a odovzdanie plakety za prínos obci pri vykonávaní funkcie starostu obce v období 

1990 – 2018, príhovor predniesol vtedajší zástupca Milan Vašek. Na čo zapisovateľka reagovala, 

že poďakovanie od vtedajšieho zástupcu naozaj opomenula, čo ju mrzí. 

Starosta obce ešte vysvetlil situáciu ohľadom poskytnutia nenávratných finančných prostriedkov 

na dostavbu verejného vodovodu na ulici smerom na areál bývalého poľnohospodárskeho 

družstva. Projekt, ktorý rieši dostavbu verejného vodovodu na dotknutej ulici bol podaný ešte 

bývalým starostom p. Kuťkom. V tomto roku bol projekt vyhodnotený a prešiel s tým, že obci 

Černík bude poskytnutá na danú akciu suma 60 000 Eur. Starosta obce ďalej potvrdil, že 

spoluúčasť obce na tomto projekte predstavuje 3 200 Eur čo je 5%  a 1 000 Eur za realizáciu 

verejného obstarávania. Celková suma projektu podľa rozpočtu je ale 72 000 Eur. Uvedený rozdiel 

cca 8 000 Eur je potrebné dofinancovať z iných zdrojov ako z obecných. Proti tomuto zámeru sa 

ohradil p. Kuťka ktorý tvrdil, že každému v obci bol verejný vodovod zrealizovaný bezplatne 

a dožadoval sa, aby obec uvedený rozdiel doplatila aj na tento jeho súkromný zámer. Starosta obce 

na to zareagoval, že v tomto prípade sa jedná o investičný zámer p. Kuťku a vyzval ho, aby si 

uvedený rozdiel dofinancoval z vlastných zdrojov a nie z rozpočtu obce. Informoval, že v tomto 

duchu sa nieslo aj stretnutie konané 2.5.2019. Dodal, že iné by bolo ak by na danej ulici bolo 26 

pozemkov, ktoré by boli vo vlastníctve rôznych 26 osôb. Ale je možné, že verejným obstarávaním 

sa dosiahne nižšia suma ako je 72 000 Eur. Preto počkáme ako dopadne verejné obstarávanie. 

Starosta obce sa vyjadril k názoru Ľ. Kuťku, že obec po skončení jeho funkcie ostala bez úveru 

načo starosta reagoval, že to nie je pravda. Odôvodnil to tým, že obec síce nemá bankový úver ale 

je úverovaná cez obchodných partnerov. Ďalej sa vyjadril, že obec síce nebola dlžná žiadnej 

bankovej inštitúcii, ale bola dlžná svojim dodávateľom približne 50 000 Eur. Na čo poslanec Mgr. 

Tomáš Stuchlý zareagoval, že táto ťarcha bola prenesená na nové vedenie obce do rozpočtového 

roku 2019. Dlžných 50 000 Eur starosta obce odôvodnil takto: Ako prvý záväzok starosta obce 

zmienil 30 000 Eur za dostavbu multifunkčného ihriska. Ďalších 12 500 Eur bola faktúra za 

čističku odpadových vôd v Komjaticiach. Pozoruhodné je, že občania tieto poplatky za kanalizáciu 

na úhradu tejto faktúry zaplatili v roku 2018, ale faktúra už uhradená nebola a faktúru sme museli 

hradiť z nového rozpočtu pričom bol dohodnutý splátkový kalendár s obcou Komjatice. Ako ďalší 

významný záväzok starosta obce uviedol odstupné bývalému starostovi vo výške takmer 8 000 

Eur, ktoré nezohľadňuje vyplatené jednorazové prémie bývalému starostovi ešte koncom roku 

2018 v sume cez 4 000 Eur. Ľ. Kuťka sa opýtal starostu obce koľko finančných prostriedkov ostalo 

obci na účtoch. Starosta obce sa vyjadril, že určitá suma peňazí ostala, ale aj táto musela byť 

použitá na úhradu záväzkov, ktoré vznikli v roku 2018 za predchádzajúceho vedenia.  

 

 

Ostatné vyjadrenia starostu, poslancov a Ľ. Kuťku nakoľko boli veľmi rozsiahle sú súčasťou 

prílohy č. 5, ktorá je k dispozícii k nahliadnutiu na obecnom úrade. 
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16. Záver 

 

     Starosta obce poďakoval všetkých prítomným za účasť a poprial ešte pekný večer a víkend. 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Černíku 03.05.2019 

Zapísala: Michaela Cigánová 

Overovatelia zápisnice:  Peter Kozár 

                                  Marcel Kúkela 


